
Nowy  Jedwabny  Szlak  nabiera
realnych kształtów
21 lutego 2021
https://www.youtube.com/watch?v=vzYeN3j1Gx8

Jerzy Bielewicz, finansista z „Gazety Bankowej”, mówi o Nowym
Jedwabnym  Szlaku.  Jak  zapewnia,  po  cichu  trwają  procesy
działające na korzyść tej koncepcji. Gość „Popołudnia WNET”
wskazuje,  że  gazociąg  Nord  Stream  2  zagraża  chińskiej
ekspansji  w  Europie:  Biznes  i  szlaki  handlowe  lubią
stabilizację. Jak dodaje Jerzy Bielewicz, Nowy Jedwabny Szlak
jest  dla  Polski  wielką  szansą,  którą  koniecznie  trzeba
wykorzystać.
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